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Fokus Ry 

Hallituksen kokous 

Aika: 10.10.2017 klo 16.15 

Paikka: Kokoustila Lyhty    Pöytäkirja 

 

Osallistujat: 

Hallituksen jäsenet: Ronja Vauhkonen, Sini Viander, Jenna Grundström, Vera Kauppinen, Janne 

Toivonen, Antti Ollikainen, Kari Suomalainen 

Toimihenkilöt: Pinja Sojakka, Mikki Leppä, Janina Ranta, Ida Loponen, Nelli Hanhineva, Ina 

Laukkanen, Sera Heikkilä 

Muut: Henna-Mari Koskela, Anniina Vähäkoski, Laura Metsävirta, Anni Karhu, Anniina Horto, 

Linda Typpö, Nelli Nora 

 

 

1 Kokouksen avaus 

Kokous avattiin klo 16.19. 

 

2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3 Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Jenna Grundström ja Sini Viander. 

 

4 Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Kohta jätettiin auki. 

Kohtaan palattiin kohdan 8.3 ollessa auki ja edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 

5 Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi 

Ehdotettiin, että vaihdetaan Fokus-visio 2018 kohdaksi 10 ja Tapahtumat kohdaksi 11. Kohtia 

vaihdettiin ja tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 



6 Jäsenasiat 

Kohta jätettiin auki. 

Kohtaan palattiin kohdan 8.3 ollessa auki. 

Uusiksi jäseniksi hyväksyttiin Konsta Nori, Emilia Peikola, Karoliina Kotola, Veera Rahikainen, 

Oskari Elo, Oona Tenkanen, Teemu Salmi, Juuso Laitinen, Christian Kiviranta, Pietari Lehtonen, 

Eevi Hakala, Sanni Sipinen, Riikka Saarimäki, Roope Nieminen, Anna Romanov, Julia Hyrkkänen, 

Veera Mustonen, Ella Nieminen, Anna-Sofia Heikkinen, Sanni Romo, Emmi Rissanen, Ella 

Kiviharju, Emmi Ojansivu, Salla Laukkanen, Elisa Myllys, Joel Hakkarainen, Miika Manninen, 

Aleksi Kytölä, Jonna Purojärvi, Tea Toikkanen, Jaakko Haaponiemi, Pirita Katajamäki, Lukas 

Rydefalk, Venla Isomäki, Ilona Nurminen, Minna Raatikainen, Pinja Nurminen, Mihkel Niilus, 

Nette Lehtonen, Kaarina Korpisaari, Olivia Hole, Ira Vainikainen, Aleksis Sankari, Saku Seppälä, 

Anna Mikkola, Leevi Pohjola, Johannes Pasanen, Anita Savinainen, Asko Huisman, Emilia 

Finnberg, Eetu Pernu, Sani Suutari, Mira Sivonen, Joonas Kuisma, Miia Pakarinen, Touko Närhi, 

Amani Al-Mehsen, Jussi Aaltonen, Inkeri Hanski, Juuso Kunnari ja Joni Heinonen. 

Jäsenhankinta on sujunut erinomaisesti ja tänä syksynä on saatu yhteensä 77 uutta jäsentä. 

 

7 Ilmoitusasiat 

Vararehtorit on valittu. 

Stydi ry on kutsunut Fokuksen vuosijuhlilleen. 

Haku useaan opiskelijaedustajan paikkaan on auki, kannattaa hakea. 

 

8 Talous 

8.1 Taloudellinen tilanne 

Janne kertoi taloudellisen tilanteen olevan ihan hyvä. Rahaa on saatu käytettyä hyvin. 

SYY-Jyväskylän kanssa järjestettävään työelämätapahtumaan ehdotettiin käytettäväksi 60 euroa 

puhujien matkakorvauksiin ja ehdotus hyväksyttiin. 

Niin ikään SYY-Jyväskylän kanssa järjestettävään ekskursioon esitettiin käytettäväksi 300 euroa ja 

ehdotus hyväksyttiin. 

8.2 Tavarahankinnat 

Ehdotettiin, että hankitaan uusi beer pong -setti ja Huojuva torni -peli. Ehdotus hyväksyttiin. 

Sovittiin, että mikäli Janne näkee taloudellisesti hyödylliseksi hankkia Fokukselle 

korttimaksulaitteen, niin sellainen hankitaan. 

Ehdotettiin, että tilataan uusia merkkejä n. 800 kpl ja ehdotus hyväksyttiin. 

Viime kevään vapputapahtumassa hajonneesta Pörssin teltasta on nyt maksettu Fokuksen osuus 

(150 euroa).  

8.3 Kulukorvaukset 

Kohta jätettiin auki. 

Kohtaan palattiin kohdan 9 jälkeen. 

Myönnettiin kulukorvaukset Ina Laukkaselle lautapelistä Fokukselle, kokouseväistä sekä lautapeli-

illan tarjoiluista, Pinja Sojakalle Fokuksen saunaillan tarjoiluista, Sera Heikkilälle saunaillan 

alkoholeista ja lahjakorteista fuksiaisiin sekä Saija Halmeelle YKP:n fuksiaisrastin tarvikkeista. 

 



9 Koulutuspolitiikka 

- Ensimmäinen ohjauskioski järjestettiin fukseille. Fokuksen kopot olivat siellä kahvittamassa ja 

henkilökuntaa oli paikalla. Seuraava ohjauskioski on tulossa marraskuun puolivälissä ja se on avoin 

kaikille. 

- YFI:n yhteinen info on tulossa ja siellä käydään läpi opintosuuntia. Tilaisuudessa painotetaan 

opinto-ohjausta eli ei varsinaisesti markkinoida oppiaineita. 

- Uuden koulutussuunnittelijan saamisesta ei ole varmuutta, mutta edelleen aktiivisesti yritetään 

ajaa asiaa läpi. 

- Jenna muistutteli, että henkilökunnalle sähköpostia laitettaessa käytetään yliopiston sähköpostia. 

Laitoksen sivuille on myös tulossa ohjeet, miten asiallinen sähköposti kirjoitetaan. 

- Toisen vuoden opiskelijoille järjestetään tilaisuus, jossa käsitellään uuteen opintosuunnitelmaan 

siirtymistä. Sovittiin, että se on sosiologian ja yhteiskuntapolitiikan opiskelijoilla tiistaina 24.10. klo 

12-14. 

- Hakijan päivä on 10.11. Laitoksen ständille tarvitaan jokaisesta oppiaineesta aamu- ja iltavuoroon 

yksi opiskelija.  

- Laitoksen usein kysytyt kysymykset on tulossa nettiin. 

- Puhuttiin, että voitaisiin vetää vähän suorempia linjauksia siinä, mitä suurkopon tehtäviin kuuluu 

ja mitä ei, sekä siitä, että vastuu kopoasioissa on kaikilla ainejärjestöillä eikä pelkästään yhdellä 

henkilöllä. 

 

10 Fokus-visio 2018 

Työryhmä on suunnitellut seuraavan vuoden hallituksen muodostamisen mallia.  

Työryhmä esittää 13 hengen hallitusta. Työt on jaettu eri tiimeihin: hallinto-, viestintä-, tapahtuma-, 

kopo-, ja hyvinvointitiimi. 

Eniten työtä tulee tuottamaan kattavien ohjeistuksien kasaaminen tuleville tiimeille. 

Uusi rakenne otettiin positiivisesti vastaan. 

 

11 Tapahtumat 

Tulevia tapahtumia: 

- Bucket list -bileet 11.10. Brassa 

- Yökoulu 13.-14.10. Sovittiin tapahtuman säännöistä, jotka julkaistaan Facebook-tapahtumassa.  

- 25.10. sitsit Parkun ja Sanen kanssa Helena-salissa 

- 18.10. HerkkuAppro 

- Poikkitieteellinen teatteriretki 13.12. 

- Kyykkäilta Linkin kanssa 30.10. 

Vuosijuhlien suunnittelu etenee hyvin ja vuosijuhlia vietetään 18.11. Vuosijuhlaviikolle on mietitty 

sitsejä ja vaatekriisinhallintakaljat. 

Lisäksi on mietitty karaokeiltaa Helmessä Emilen kanssa, ahdistuskaljoja lokakuulle sekä 

dokumentti-iltaa, jonka voisi sijoittaa myös vuosijuhlaviikolle. 

YFI-risteily tulee taas joulukuussa ja sen päivä tarkentuu myöhemmin. 

 

12 Muut esille tulevat asiat 

Pinja oli laittanut viestiä haalarisponsoroinnista Ruohonjuureen, joka aukeaa 26.10. 



Haalarisponsoriksi he eivät lähteneet, mutta pyysivät olemaan yhteydessä uudestaan, joten 

mahdollisesti jonkinlaista yhteistyötä olisi luvassa. 

Puhuttiin myös yhteistyökuvioista kosmetologin, kampaamon ja urheilupaikkojen kanssa. 

Uusien nettisivujen tekemisestä on pidetty kokous ja sivut ovat tuloillaan. 

Jenna toivoi, että Fokuksen Gmailin kalenteria päiviteltäisiin. 

 

13 Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 17.40. 

 

 

______________________________  ______________________________ 

Kari Suomalainen   Ronja Vauhkonen 

Puheenjohtaja   Sihteeri 

 

 

______________________________  ______________________________ 

Jenna Grundström   Sini Viander 

Pöytäkirjantarkastaja   Pöytäkirjantarkastaja 


